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INTERPELACJA 

dot. niegospodarności przy działalności foto punktu na terenie Urzędu Miasta 

 

W odpowiedzi na interpelację Nr 205 w sprawie przetargu na 

zorganizowanie punktu foto na terenie Urzędu Miasta Szczecin Ryszard Słoka - 

Sekretarz Miasta udzielił następujących informacji: „Firma Mekonomen nie ma 

zamontowanego oddzielnego licznika zużycia energii elektrycznej. Działalność 

firmy nie odbywa się w wydzielonym, zamykanym pomieszczeniu, a ilość 

posiadanych urządzeń pobierających energię jest znikoma. Płatność z tytułu 

umowy najmu określona jest w formie ryczałtu i wynosi 435,53 zł brutto 

miesięcznie.” 

Od wielu lat użytkuję lampy studyjne i mając świadomość jaką ilość 

prądu pobierają chciałbym zwrócić uwagę, że w foto punkcie na terenie 

Urzędu Miasta wykorzystywane są dwie lampy, w których zamontowane są 

cztery żarówki. Lampy te święcą bardzo często, obserwując foto punkt w 

godzinach porannych, nie były zupełnie wyłączane. Proszę o potwierdzenie 

informacji czy Pan Prezydent jest przekonany, że ilość energii pobieranej 

przez te urządzenia jest „znikoma”?  
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 Proszę o informację czy p. Ewa Słodkowska Dyrektor Biuro Obsługi 

Urzędu wymieniła korespondencję z firmą FunFotos sp. z o. o.? 

Proszę o informację czy to prawda, że w czerwcu 2018 roku firma 

FunFotos sp. z o. o. skierowała do Rady Miasta pismo, w którym załączono 

ofertę na wynajem miejsca pod punkt fotograficzny za kwotę 3000 zł netto 

miesięcznie, jednocześnie zastrzegając, że w przypadku ogłoszenia otwartego 

konkursu kwota ta może zostać zwiększona?  

Proszę o informacje dlaczego odrzucono ofertę firmy? Dlaczego 

odrzucono ofertę, która zwiększyłaby przychody Urzędu Miasta o prawie 

90.000 złotych w przeciągu 3 lat, w porównaniu do przychodów uzyskiwanych 

z obecnej umowy najmu? 

 

 



 

Proszę o informację czy wg Pana Prezydenta nie doszło w tym 

przypadku do nadużycia uprawnień przez funkcjonariusza publicznego, który 

nie dopełniając obowiązków, działał na szkodę interesu publicznego? 

W rozmowie z przedstawicielem firmy FunFotos sp. z o. o. 

poinformowano mnie, że oferta ich firmy jest znacznie korzystniejsza dla 

mieszkańców naszego miasta – obecnie za 6 zdjęć w foto punkcie w Urzędzie 

Miasta trzeba zapłacić 30 zł. W ofercie ww. firmy komplet 8 zdjęć kosztowałby 

15 zł. W obecnym foto punkcie nie można płacić kartą płatniczą – w ofercie 

ww. firmy – można. Firma FunFotos sp. z o. o. zaproponowała również 

możliwość umieszczenia zautomatyzowanej fotobudki, w której możliwe jest 

robienie zdjęć urzędowych, w której mieszkańcy będą mogli zrobić zdjęcie w 

kilka minut, obecnie do foto punktu są kolejki i trzeba długo czekać.  

Liczę, że uwzględni Pan powyższe argumenty i w trosce o interes 

publiczny (dochody miasta oraz wygodę mieszkańców) zorganizuje Pan 

otwarty konkurs na prowadzenie foto punktu na terenie Urzędu Miasta 

Szczecin, ewentualnie wyda Pan zgodę na umiejscowienie fotobudki na jego 

terenie.  

 

 

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Dariusz Matecki 

 


